

Swiss Hockey
Bahnhofweg 2
CH-6048 Horw

Punleuk Kam
+41 79 800 4942
punleuk.kam@swisshockey.org

Horw, 17.07.25

An : Die Medien in der Schweiz

Pressemitteilung / Press Release

Stabsübergabe in der Geschäftsstelle von Swiss Hockey

Horw, 2. August 2025 – Nach mehr als 4,5 Jahren bei Swiss Hockey stellt sich Wouter Bosmans neuen beruflichen Herausforderungen. Wir danken Wouter herzlich für seinen grossen Einsatz und sein Engagement, mit dem er die Entwicklung von Swiss Hockey in dieser Zeit wesentlich mitgeprägt hat. Für seinen weiteren Weg wünschen wir ihm viel Erfolg und alles Gute.

Ab dem 1. August 2025 wird Punleuk Kam die Geschäftsleitung von Swiss Hockey übernehmen. Neben seiner langjährigen Erfahrung in der Beratungs- und Finanzdienstleistungsbranche bringt Punleuk auch mehr als fünf Jahre Erfahrung im Landhockey-Breitensport mit.

Neben der Sicherstellung des Spielbetriebs wird Punleuk sich insbesondere der Weiterentwicklung von Landhockey als Breitensport widmen – mit dem Ziel, eine starke Basis für die Nationalmannschaft zu schaffen und so die Professionalisierung der Schweizer Nati weiter voranzutreiben.

Wir freuen uns sehr, Punleuk als neuen Geschäftsführer von Swiss Hockey willkommen zu heissen, und sind überzeugt, dass er mit seinem Engagement und seiner Erfahrung die Zukunft unseres Verbandes erfolgreich gestalten wird.

Frank P. Schneider

President

Swiss Hockey

CH: +41 (0)78 20 31 620

GER: +49 (0)151 401 406 77

frank.schneider@swisshockey.org

www.swisshockey.org

Member

Partner

Change of Management at Swiss Hockey

Horw, August 2, 2025 – After more than 4.5 years at Swiss Hockey, Wouter Bosmans is embarking on new professional challenges. We sincerely thank Wouter for his significant dedication and commitment, which has greatly influenced the development of Swiss Hockey during this time. We wish him much success and all the best for his future endeavors.

Starting August 1, 2025, Punleuk Kam will take over the management of Swiss Hockey. In addition to his extensive experience in the consulting and financial services sector, Punleuk also brings over five years of experience in field hockey as popular sports. Alongside ensuring smooth operations, Punleuk will particularly focus on the further development of field hockey as popular sport – with the aim of establishing a strong foundation for the national team and thus advancing the professionalization of the Swiss national team.

We are very pleased to welcome Punleuk as the new managing director of Swiss Hockey, and we are convinced that with his commitment and experience he will successfully shape the future of our association.

Frank P. Schneider

President

Swiss Hockey

CH: +41 (0)78 20 31 620

GER: +49 (0)151 401 406 77

frank.schneider@swisshockey.org

www.swisshockey.org

Member

Partner